



| Organizing Real Estate Exhibition | تنظيم معرض عقاري |
|---|--|
| <p>Nature of permission:</p> <p>Companies involved in organizing Real Estate Exhibitions to promote Real Estate activities locally or internationally.</p> <p>Required documents:</p> <ol style="list-style-type: none">1- Fill in the application2- Trade License for organizing Real Estate Exhibition.3- The tenancy contract and specification of the exhibition dates.4- List of the real estate companies and projects. <p>Notice:</p> <ul style="list-style-type: none">• Initial approval from Permission section at RERA before starting any process.• The application form must be submitted minimum by 1 month before the exhibition• The exhibition organizer should collect a fee from each participant and it should all be sent in a single check to RERA. | <p>وصف التصريح:</p> <p>هي المنشآت المتخصصة في تنظيم المعارض العقارية التي تقام للترويج أو تنشيط العقار على المستوى المحلي أو الدولي</p> <p>المستندات المطلوبة:</p> <ol style="list-style-type: none">1. تعبئة الاستمارة2. رخصة تنظيم معرض عقاري3. عقد إيجار موقع المعرض و تحديد فترة المعرض4. كشف بأسماء الشركات العقارية المشاركة و مشاريعها <p>ملاحظة:</p> <ul style="list-style-type: none">• طلب موافقة مبدئية على تنظيم المعرض برسالة رسمية من المنظم قبل البدء بأي خطوة• يجب تقديم جميع المستندات بمدة لا تقل عن شهر قبل تاريخ المعرض.• تحصل رسوم لكل مشارك من قبل المنظم ويتم توريدها لمؤسسة التنظيم العقاري كشيك مصرفي واحد. |